
PROTOKÓŁ Nr 11/13 
z odbytego wspólnego posiedzenia z Komisją Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw 
Gospodarczych i Ochrony Środowiska, Protokół Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy 
Społecznej i Porządku Publicznego Rady Gminy Adamów z dnia 25 czerwca 2013 r. 

Posiedzenie Komisji otworzył przewodniczący Komisji Tomasz Michałuszko 

Obecność komisji -Lista obecności w załączeniu. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
Pan Dariusz Szykuła -Wójt Gminy 
Pan Adam Kozyra 

Pani Małgorzata Chrzan 
Pani Marzena Greszta 
Pani Małgorzata Mazurkiewicz 
Pan Piotr Szmidt 

- Organizator sportu dzieci i młodzieży w środowisku 
wiejskim 

- Inspektor ds. księgowo- podatkowych 
- Inspektor ds. finansowych oświaty 
- Główny Księgowy GOPS w Adamowie 
- Dyrektor Zespołu Szkół w Suchowoli 

Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Przyjęcie porządku 

3. Informacja na temat sytuacji w zakresie kultury fizycznej i sportu oraz rozwoju kultury /w 
gminie i szkołach/. 

4. Informacja z realizacji rocznego programu współpracy Gminy Adamów z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego. 

5. Informacja Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej o wykorzystaniu przyznanych środków 
na działalność statutową z budżetu państwa, przyznanych dotacji na zadania własne. 

6. Sprawy różne 
7. Zamkniecie posiedzenia. 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1,2. Otwarcia posiedzenia dokonał pan Tomasz Michałuszko - Przewodniczący Komisji. 
Następnie Komisja stwierdziły ąuorum oraz jednogłośnie przyjęły porządek obrad. 

Ad. 3. Pan Adam Kozyra - przedstawił informację na temat sytuacji w zakresie kultury 

fizycznej i sportu oraz rozwoju kultury /w gminie i szkołach/, (zał.prot.l) 

Ad. 4. Pani Marzena Greszta - przedstawiła informacja z realizacji rocznego programu 

współpracy Gminy Adamów z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego, (zał. prot. 2) 

Ad.5. Pani Małgorzata Mazurkiewicz - przedstawiła informację Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej o wykorzystaniu przyznanych środków na działalność statutową z budżetu 
państwa, przyznanych dotacji na zadania własne. 



Ad.6. Pan Piotr Szmidt - przedstawił informacje w zakresie prowadzonych prac remontowych w 
Zespole Szkół. 

Poinformował, że przy Zespole Szkół powstało Gminne Centrum Edukacji Ruchu 
Drogowego. 
Wójt przedstawił bieżącą działalność CIS. 
Dyskutowano na temat stanu technicznego samochodu osobowego Fiat Stilo i zapoznano 
się z opinią kierowcy w/wymienionego samochodu. 

Ad. 5. Na tym protokół zakończono. 
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